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I dag väljer
tingsrätterna
bort att ta
hänsyn till barn-
konventionen
eftersom den
inte är lag. 

CHRISTINA HEILBORN,
BARNRÄTTSJURIST UNICEF

Jag är rädd att
barn skulle
komma i kläm
om barnkonven-
tionen blev lag.
Det finns mot-
sägelser i den. 

KRISTER 
HAMMARBERGH (M)

MARIA LUNDQVIST-
BRÖMSTER (FP), riksdags-
ledamot:
m – Jag vill lagstifta mot
kränkningar av barn. Barn får
inte kränkas varken i hemmet
eller skolan. En hel del lärare
har mycket att lära. Folkpartiet
vill ha barnkonventionen som
lag. Då kan man lättare väcka
åtal i domstol när barn kränks.

MARIA LEISSNER, ord-
förande för Delegationen för
romska frågor, om romerna
borde få skadestånd:
m – Om jag var förälder till
barn som inte fått gå i skolan,
om jag aldrig fått något barnbi-
drag trots att jag var svensk och
mina barn var födda i Sverige,
då skulle jag tycka att det var
rimligt med ersättning.

FØR VARENDA UNGE

MALIN ROUX, initiativtagare till
kampanjen ”Make fair sex real”.
m – Vi vill verka för att stoppa människo-
handeln i hela EU. Vi vill använda mode
som kanal för att nå en bredare publik.
Designern Johanna Brag har designat
strumpbyxor, med dem följer ett kampan-
jkort att skicka till EU-kommissionen. 


